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Protokół nr XXXVII/2014 

z sesji Rady Gminy Dębowiec 
w dniu 20 maja 2014r.  

 
Radni wraz z materiałami na sesję otrzymali następujący porządek obrad: 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad. 

2. Zapytania radnych. 

3. Odpowiedzi na zapytania radnych. 

4. Sprawozdanie Prezesa OSP w Simoradzu z działalności jednostki. 

5. Sprawozdanie Wójta Gminy Dębowiec z realizacji programu współpracy z organizacjami 
pozarządowymi w 2013r. 

6. Podjęcie uchwały w sprawie: zmiany budżetu Gminy Dębowiec na 2014r. 

7. Podjęcie uchwały w sprawie: zmiany wieloletniej prognozy finansowej Gminy Dębowiec na 
lata 2013-2021 

8. Podjęcie uchwały w sprawie: określenia terminu, częstotliwości i trybu uiszczania opłaty za 
gospodarowanie odpadami komunalnymi. 

9. Podjęcie uchwały w sprawie: wzoru deklaracji o wysokości opłaty za gospodarowanie 
odpadami komunalnymi składanej przez właściciela nieruchomości. 

10. Sprawozdanie z działalności wójta. 

11. Przyjęcie protokołu z sesji Rady Gminy w dniu 15 kwietnia 2014r. 

12. Wolne wnioski i zakończenie sesji.   

 

Ad . 1 

Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad  
XXXVII Sesję Rady Gminy Dębowiec w dniu 20 maja 2014r. otworzył Marian Matejczuk – 
Przewodniczący Rady Gminy. Obecnych 15 radnych – lista obecności stanowi załącznik nr 1 do 
niniejszego protokołu. Przewodniczący RG zaproponował dodać do porządku obrad projekt uchwały 
w następującej sprawie: 
- przekazania pomocy finansowej w celu przygotowania i realizacji projektu pn. „Program Rozwoju 
Subregionu Południowego Województwa Śląskiego/Plan Zintegrowanych Inwestycji Terytorialnych, 
celem wzmocnienia współpracy między JST koniecznych do realizacji wspólnych działań na obszarze 
funkcjonalnym” w ramach Programu Operacyjnego Pomoc Techniczna, współfinansowanego  
z Europejskiego Funduszu Rozwoju Regionalnego 
oraz zmienić kolejność podjęcia uchwał w sprawie wieloletniej prognozy finansowej ze zmianami 
budżetu Gminy Dębowiec na 2014r.. 
Po zmianach porządek obrad przedstawiał się następująco: 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad. 

2. Zapytania radnych. 

3. Odpowiedzi na zapytania radnych. 

4. Sprawozdanie Prezesa OSP w Simoradzu z działalności jednostki. 

5. Sprawozdanie Wójta Gminy Dębowiec z realizacji programu współpracy z organizacjami 
pozarządowymi w 2013r. 

6. Podjęcie uchwały w sprawie: zmiany wieloletniej prognozy finansowej Gminy Dębowiec na 
lata 2013-2021 

7. Podjęcie uchwały w sprawie: zmiany budżetu Gminy Dębowiec na 2014r. 

8. Podjęcie uchwały w sprawie: przekazania pomocy finansowej w celu przygotowania i 
realizacji projektu pn. „Program Rozwoju Subregionu Południowego Województwa 
Śląskiego/Plan Zintegrowanych Inwestycji Terytorialnych, celem wzmocnienia współpracy 
między JST koniecznych do realizacji wspólnych działań na obszarze funkcjonalnym” w 
ramach Programu Operacyjnego Pomoc Techniczna, współfinansowanego  
z Europejskiego Funduszu Rozwoju Regionalnego 
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9. Podjęcie uchwały w sprawie: określenia terminu, częstotliwości i trybu uiszczania opłaty za 
gospodarowanie odpadami komunalnymi. 

10. Podjęcie uchwały w sprawie: wzoru deklaracji o wysokości opłaty za gospodarowanie 
odpadami komunalnymi składanej przez właściciela nieruchomości. 

11. Sprawozdanie z działalności wójta. 

12. Przyjęcie protokołu z sesji Rady Gminy w dniu 15 kwietnia 2014r. 

13. Wolne wnioski i zakończenie sesji.   

 
Radni jednogłośnie opowiedzieli się za zmienionym porządkiem obrad. 
Na protokolanta  Przewodniczący RG  powołał Olgę Stuchlik. Radni nie wnieśli uwag.  
 

Ad.2, 3 

Zapytania Radnych, Odpowiedzi na zapytania Radnych 

Radny G. Cymorek: 

Prośba o naprawienie progu zwalniającego na ulicy Osiedle w Simoradzu. Prośba o wykoszenie 
skrzyżowania ulicy Krętej z ulicą Kwiatową w Simoradzu z uwagi na znaczne ograniczenie 
widoczności. 

Radna Z. Legierska: 

Prośba o informację na jakim etapie jest sprawa wynajmu pomieszczenia po sklepie „Lewiatan”. 

Wójt Gminy T. Branny odpowiedział: 

09 maja br. został ogłoszony przetarg na wynajęcie pomieszczeń. 

Radny M. Trombik 

Prośba o rozważenie możliwości wyremontowania drogi dojazdowej do sklepu „Lewiatan”, a także 
rozważenia oznakowania wyjazdu w celu lepszej organizacji ruchu.  
 
Radny K. Chwastek: 

1.Prośba o informacje na jakim etapie jest sprawa oznakowania pionowego i poziomego  
w miejscowości Iskrzyczyn. 
 
2. Prośba o informacje na temat projektu rozbudowy hali sportowej w Dębowcu. 

Wójt Gminy T. Branny odpowiedział: 

Ad. 1 Komisariat Policji w Strumieniu skierował pismo w sprawie oznakowania do komisji ruchu 
drogowego w Cieszynie.  

Ad. 2 Jeśli chodzi o rozbudowę hali sportowej odbyło się spotkanie z jednym z projektantów  
i ustalono, że przed przystąpieniem do jakichkolwiek prac konieczna jest ekspertyza starego 
budynku. Być może okaże się, że remont starego budynku jest mniej opłacalny niż postawienie 
zupełnie nowego. Może więc się pojawić propozycja wyburzenia starej Sali gimnastycznej i w jej 
miejsce postawienia nowej większej Przekazano pismo do dyrektora szkoły z pytaniem jakie jest 
zapotrzebowanie na sale do wychowania fizycznego, by zabezpieczyć wszystkie godziny lekcyjne 
wychowania fizycznego dla szkoły podstawowej i dla gimnazjum. W budżecie zabezpieczono kwotę 
40 000 na wykonanie projektu w chwili obecnej najniższa oferta na wykonanie projektu wraz z 
uzyskaniem pozwolenia na budowę to jest kwota 105 000 netto. Wykonanie ekspertyzy to jest koszt 
ok.5 000 netto. Proponuje się wykonać ekspertyzę i po jej wykonaniu będzie trzeba  podjąć decyzję.  
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Radny M. Gajdacz:  
 
Propozycja rozważenia możliwości instalacji hydrantu w Ogrodzonej przy posesji przy okazji 
podłączenia  budynku do wodociągów.  
 

Wójt Gminy T. Branny odpowiedział: 

Wystąpimy do wodociągów z taką prośbą.  

Radny B. Brudny 
 
1. Prośba o informacje kto zarządza ulicą Zieloną z uwagi na bardzo duże zaśmiecenie wzdłuż drogi.  
 
2. Prośba o informację w sprawie przeniesienia pod Komisariat w Skoczowie.  
 
Wójt Gminy T. Branny odpowiedział: 

Ad. 1. Na dzień dzisiejszy wszystkie drogi pomocniczce wzdłuż drogi ekspresowej należą  
do Generalnej Dyrekcji Dróg Krajowych i Autostrad. Skierowane zostało pismo do GDDKiA z prośbą 
o przeniesienie własności na Gminę jednak sprawa jeszcze nie została sfinalizowana.  

Ad. 2 Jeśli chodzi o przeniesienie na dzień dzisiejszy mamy obietnicę Komendanta Policji  
w Cieszynie, że w miesiącu czerwcu br. gmina zostanie przeniesiona pod Komisariat Policji  
w Skoczowie. 

Radny R Kłoda 
 
Prośba o informacje na temat remontu dróg na terenie gminy.   
 
Wójt Gminy T. Branny odpowiedział: 

Większość napraw została wykonana za wyjątkiem tych dróg, na których zostaną wykonane 
nakładki. W związku ze złym stanem drogi pod ‘Kamieńcem’ w Ogrodzonej proponuje się tam 
wykonanie uzupełnienia frezem 

Radna E. Malik 
 
1. Prośba o informacje na temat ulicy Dębina, czy istnieje możliwość wykopania tam rowu z uwagi 
na częste podtopienia i niszczenie drogi.  
 
2. Prośba o informacje jaki jest koszt zakupu jednaj lampy z panelem słonecznym i czy byłaby 
możliwości instalacji takich lamp na terenie gminy. 
 
Wójt Gminy T. Branny odpowiedział: 

Ad. 1 Jeśli chodzi o wykonanie rowu zostanie to wykonane.  

Ad. 2 Koszt zakupu jednej lampy to koszt. ok.30 000 – 35 000, jednak firmy montujące tego typu 
oświetlenie nie chcą się podejmować montażu pojedynczych sztuk i to jest główny  problem. 
Konieczny jest zakup 30 – 40 lamp by firmy podjęły się montażu.  

Przewodniczący RG M. Matejczuk 
 
Prośba o przycięcie niskich gałęzi drzew wzdłuż drogi w okolicach cmentarza w Ogrodzonej, 
ponieważ podczas opadów nie możliwości przejścia.  
 
Ad.4 
 
Sprawozdanie z działalności OSP w Simoradzu przedstawił Prezes Tomasz Kubaczka  
OSP w Simoradzu liczy 38 członków w tym 4 kobiety z czego członków czynnych – 17, 
wspierających – 14, honorowych – 7. W roku 2013 jednostka brała udział w 1 zdarzeniu – pożar 
budynku gospodarczego. Jednostka stale współpracuje ze Szkołą Podstawową w Simoradzu.   
Jednostka posiada 1 samochód. W roku 2013 doposażono kuchnię, został wymieniony piec 
centralnego ogrzewania z fundusze sołeckiego. Pozyskano środki z Zarządu Wojewódzkiego na 
remont strażnicy, udało się pozyskać  5000,00. K. Kozieł zapytał czy 17 członków czynnych ma 
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przeszkolenia. Prezes T. Kubaczka odpowiedział, że 17 członków ma przeszkolenia może 
uczestniczyć w akcjach. M. Gajdacz zapytał ile jest młodzieży w szeregach. Prezes odpowiedział nie 
ma młodzieży, wszyscy są pełnoletni. M Gajdacz zapytał jakim sprzętem dysponuje jednostka. 
Prezes T. Kubaczka odpowiedział, że na stanie jednostki są samochód pożarniczy lekki, agregat 
ciśnieniowy, pompa pływająca, pompa szlamowa, dwie pompy pO5, piła motorowa, pompa 
elektryczna. K. Kozieł zapytał czy w jednostce jest system powiadamiania. Prezes T. Kubaczka 
odpowiedział, że jest taki system.   

 

Ad.5 

Informację przedstawiła Sekretarz Gminy Dorota Krzyżanek. 
Jak co roku zgodnie z obowiązującymi przepisami należy przedstawić sprawozdanie z realizacji 
programu współpracy z organizacjami pozarządowymi.  
Treść sprawozdania stanowi załącznik nr 2 do niniejszego protokołu  
 
Ad. 6  
 
Projekt uchwały omówiła Skarbnik I. Krywulko – Grad 
 
Uchwałą Rady Gminy z dnia 20 maja 2014 r. zwiększono limity wydatków w grupie przedsięwzięć 
„Wydatki na programy, projekty lub zadania związane z programami realizowanymi z udziałem 
środków UE” w części dotyczącej wydatków bieżących. Zwiększenia limitów dokonano poprzez 
wprowadzenie przedsięwzięcia: 
Dotacja celowa dla Miasta Bielsko-Biała na realizację projektu "Program Rozwoju Subregionu 
Południowego Województwa Śląskiego/ Plan ZIT. Limit wydatków w 2014 r. – 2.032,00 zł, w 2015 r. 
– 2.017,07 zł. Łączne nakłady finansowe/ Limit zobowiązań wynosi 4.208,07 zł. Celem 
przedsięwzięcia jest wzmocnienie współpracy między jednostkami samorządu terytorialnego 
koniecznych do realizacji wspólnych działań. 
 
Uchwała nr 320/XXXVII/2014 w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej Gminy 
Dębowiec na lata 2013-2021 została podjęta jednogłośnie.  

 
Ad. 7  
 
Projekt uchwały omówiła Skarbnik I. Krywulko - Grad 
 
Wójt Gminy Dębowiec dokonał, od ostatniej Sesji Rady Gminy, zmian w budżecie Gminy 
Dębowiec na 2014 r., następującymi Zarządzeniami: 

� Nr 609/2014 z dnia 23 kwietnia 2014 r. – Zwiększenie dochodów i wydatków budżetu 
Gminy na 2014 r. o łączną kwotę 88.616,81 zł w związku z otrzymaniem następującej 
Decyzji Wojewody Śląskiego oraz Informacji Dyrektora Delegatury Krajowego Biura 
Wyborczego:  
•  Nr FBI.3111.59.3.2014 z dnia 15 kwietnia 2014 r. (010 01095 § 2010) – środki na 

realizację ustawy o zwrocie podatku akcyzowego zawartego w cenie oleju napędowego 
wykorzystywanego do produkcji rolnej – na pokrycie kosztów postępowania w sprawie 
zwrotu – kwota 82.265,81 zł; 

•  Nr DBB-3101-13/14 z dnia 17 kwietnia 2014 r. (751 75113 § 2010) – środki na 
sfinansowanie kosztów przeprowadzenia w gminie wyborów do Parlamentu 
Europejskiego wyznaczonych na dzień 25 maja 2014 r. – kwota 6.351,00 zł. 

 
� Nr 613/2014 z dnia 29 kwietnia 2014 r. – Zwiększenie dochodów i wydatków budżetu 

Gminy na 2014 r. o łączną kwotę 14.051,00 zł w związku z otrzymaniem następującej 
Decyzji Wojewody Śląskiego:  
•  Nr FBI.3111.74.7.2014 z dnia 23 kwietnia 2014 r. (852 85214 § 2030) – środki na 

dofinansowanie wypłat zasiłków okresowych w części gwarantowanej z budżetu 
państwa – kwota 13.950,00 zł; 

•  Nr FBI.3111.80.7.2014 z dnia 23 kwietnia 2014 r. (852 85219 § 2010) – środki na 
wynagrodzenia za sprawowanie opieki oraz obsługę tego zadania – kwota 101,00zł. 

 
Zwiększenie planu dochodów o łączną kwotę 700.843,00 zł, dotyczy: 

� kwota 4.000,00 zł – dochody bieżące – wpływy z różnych dochodów – dział 750 
„Administracja publiczna” (dostosowanie planu do faktycznego wykonania); 
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� kwota 264.043,00 zł – dochody majątkowe – Środki na dofinansowanie własnych 
inwestycji gmin (związków gmin), powiatów (związków powiatów), samorządów 
województw, pozyskane z innych źródeł – dział 750 „Administracja publiczna” 
(przeksięgowanie dochodów z końcówką 8 na końcówkę 7 i 9 oraz zwiększenie o 
otrzymaną zaliczkę niewykorzystaną w poprzednim roku); 

� kwota 1.600,00 zł – dochody bieżące – opłata od posiadania psów – dział 756 „Dochody od 
osób prawnych, od osób fizycznych i od innych jednostek nieposiadających osobowości 
prawnej oraz wydatki związane z ich poborem” (dostosowanie planu do faktycznego 
wykonania); 

� kwota 429.800,00 zł – dochody bieżące – wpływy z innych lokalnych opłat pobieranych 
przez jednostki samorządu terytorialnego na podstawie odrębnych ustaw – dział 756 
„Dochody od osób prawnych, od osób fizycznych i od innych jednostek nieposiadających 
osobowości prawnej oraz wydatki związane z ich poborem” (przeksięgowanie opłaty 
śmieciowej z działu 900 na 756); 

� kwota 1.000,00 zł – dochody bieżące – odsetki od nieterminowych wpłat z tytułu podatków 
i opłat – dział 756 „Dochody od osób prawnych, od osób fizycznych i od innych jednostek 
nieposiadających osobowości prawnej oraz wydatki związane z ich poborem” 
(przeksięgowanie odsetek od opłaty śmieciowej z działu 900 na 756); 

� kwota 400,00 zł – dochody bieżące – wpływy z usług – dział 852 „Pomoc społeczna” 
(dostosowanie planu do faktycznego wykonania). 

 
 
Zmniejszenie planu dochodów o łączną kwotę 607.911,25 zł, dotyczy: 

� kwota 177.111,25 zł – dochody majątkowe – Środki na dofinansowanie własnych 
inwestycji gmin (związków gmin), powiatów (związków powiatów), samorządów 
województw, pozyskane z innych źródeł – dział 750 „Administracja publiczna” 
(przeksięgowanie dochodów z końcówką 8 na końcówkę 7 i 9); 

� kwota 429.800,00 zł – dochody bieżące – wpływy z innych lokalnych opłat pobieranych 
przez jednostki samorządu terytorialnego na podstawie odrębnych ustaw – dział 900 
„Gospodarka komunalna i ochrona środowiska” (przeksięgowanie opłaty śmieciowej z 
działu 900 na 756); 

� kwota 1.000,00 zł – dochody bieżące – pozostałe odsetki – dział 900 „Gospodarka 
komunalna i ochrona środowiska” (przeksięgowanie odsetek od opłaty śmieciowej z 
działu 900 na 756). 

 
Zwiększenie planu wydatków o łączną kwotę 612.718,39 zł, dotyczy: 

� kwota 13.000,00 zł – wydatki majątkowe – inwestycje i zakupy inwestycyjne – 600 
60016 (zwiększenie planu do faktycznych potrzeb na zadaniu „Odtworzenie infrastruktury 
drogowej”); 

� kwota 434.200,00 zł – wydatki majątkowe – inwestycje i zakupy inwestycyjne – 600 
60016 (nowe zadanie „Remont dróg asfaltowych na terenie gminy”); 

� kwota 35.200,00 zł – wydatki majątkowe – inwestycje i zakupy inwestycyjne – 600 
60016 (nowe zadanie „Remonty przepustów w ciągu dróg gminnych wraz z umocnieniem 
rowów”); 

� kwota 17.600,00 zł – wydatki majątkowe – inwestycje i zakupy inwestycyjne – 600 
60016 (nowe zadanie „Frezowanie na drodze stara DK1”); 

� kwota 26.000,00 zł – wydatki majątkowe – inwestycje i zakupy inwestycyjne – 600 
60016 (zwiększenie planu do faktycznych potrzeb na zadaniu „Modernizacja dróg 
gminnych”); 

� kwota 86.718,39 zł – wydatki majątkowe – inwestycje i zakupy inwestycyjne – 600 
60016 (zmiana końcówek paragrafów i źródeł finansowania (kwalifikowalności) na zadaniu 
„Utwardzenie placu rekreacyjnego z miejscami postojowymi w Simoradzu”). 

 

Zmniejszenie planu wydatków o łączną kwotę 88.781,39 zł, dotyczy: 
� kwota 86.718,39 zł – wydatki majątkowe – inwestycje i zakupy inwestycyjne, w tym na 

programy finansowane z udziałem środków UE – 600 60016 (zmiana końcówek 
paragrafów i źródeł finansowania (kwalifikowalności) na zadaniu „Utwardzenie placu 
rekreacyjnego z miejscami postojowymi w Simoradzu”); 

� kwota 2.063,00 zł – wydatki bieżące – wydatki na programy finansowane z udziałem 
środków UE – 750 75095 (zmiana kwoty dotacji celowej dla Miasta Bielsko-Biała - 
„Program Rozwoju Subregionu Południowego Województwa Śląskiego/ Plan 
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Zintegrowanych Inwestycji Terytorialnych, celem wzmocnienia współpracy między JST 
koniecznych do realizacji wspólnych działań na obszarze funkcjonalnym”). 

 
Z uwagi na dość dużą nadwyżkę budżetową proponuje się wprowadzenie kilku nowych inwestycji.  
W Ogrodzonej – frezowanie drogi DK1 od szkoły do skrzyżowania z drogą na Kisielów, wzmocnienie 
rowu drogi na Zadki. Kostkowice – remont przepustu i wzmocnienie rowu przy ulicy Osiedlowej, 
remont ulicy Osiedlowej. Poza tym proponowane jest wykonanie nakładek na następujących 
drogach: Simoradz ulica Dębina, Iskrzyczyn ulica Łagodna, Dębowiec ulica Ogrodowa, Łączka ulica 
Widokowa, Gumna droga do firmy Jawal i Darma z czym w/w firmy udzielą dofinansowania remontu 
tych dróg.  
 
Komisja budżetu i rozwoju gospodarczego pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
Uchwała nr 321/XXXVII/2014 w sprawie zmiany budżetu Gminy Dębowiec na 2014r. została 
podjęta jednogłośnie. 
 
Ad. 8 Projekt uchwały omówiła Skarbnik I. Krywulko – Grad 
 
Uchwała dotyczy przekazania pomocy finansowej dla Bielska Białej w roku 2015 w związku  
z realizacją „Program Rozwoju Subregionu Południowego Województwa Śląskiego/Plan 
Zintegrowanych Inwestycji Terytorialnych, celem wzmocnienia współpracy między JST koniecznych 
do realizacji wspólnych działań na obszarze funkcjonalnym”. Miasto Bielsko-Biała nie wywiąże się  
z terminów związanych z realizacją projektu w związku z powyższym konieczne jest przesunięcie 
terminu realizacji, a także  zabezpieczenie na rok 2015 środków na wkład własny w projekt. 

Uchwała nr 322/XXXVII/2014 w sprawie przekazania pomocy finansowej w celu przygotowania  
i realizacji projektu pn. „Program Rozwoju Subregionu Południowego Województwa Śląskiego/Plan 
Zintegrowanych Inwestycji Terytorialnych, celem wzmocnienia współpracy między JST koniecznych 
do realizacji wspólnych działań na obszarze funkcjonalnym” w ramach Programu Operacyjnego 
Pomoc Techniczna, współfinansowanego z Europejskiego Funduszu Rozwoju Regionalnego została 
podjęta jednogłośnie.  
 

Ad.9 

Projekt uchwały omówiła Zastępca Wójta R. Michnik 
 
Zmiana uchwały dotyczącej określenia terminu, częstotliwości oraz trybu uiszczania opłaty za 
gospodarowanie odpadami z uwagi na zmianę opłaty dla działalności gospodarczych zlokalizowanych 
na  nieruchomościach zamieszkałych, a także zmiana wielkości pojemników, w których oddawane są 
odpady zmieszane.  
 
Uchwała nr 322/XXXVII/2014 w sprawie określenia terminu, częstotliwości i trybu uiszczania 
opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi została podjęta jednogłośnie.  

 
Ad.9 

Projekt uchwały omówiła Zastępca Wójta R. Michnik 
 
Zmiana wzoru deklaracji składanej przez właściciela nieruchomości dotyczącej wysokości opłaty za 
gospodarowanie odpadami.   
 
 
Uchwała nr 324/XXXVII/2014 w sprawie wzoru deklaracji o wysokości opłaty za 
gospodarowanie odpadami komunalnymi składanej przez właściciela nieruchomości została podjęta 
jednogłośnie.. 
 

Ad. 10 

Wójt Gminy w swoim sprawozdaniu przedstawił następujące sprawy: 

- trwają prace przy rewitalizacji centrum gminy 



 7

- w ramach funduszu sołeckiego zamontowano plac zabaw w Kostkowicach  

- ogłoszono postępowanie przetargowe na wykonanie ulicy Rzecznej w Dębowcu bez części, która 
była omawiana na poprzedniej sesji 

 - zostaną wykonane chodniki w Ogrodzonej oraz Łączce 

 - trwają prace przy wykaszaniu poboczy na terenie gminy 

 - trwają prace przy remontach cząstkowych dróg 

 - oznakowanie DK1 

 

Ad. 11 

Przyjęcie  protokołu  z sesji Rady Gminy w dniu 15 kwietnia 2014r. 

Protokół z sesji Rady Gminy w dniu 15 kwietnia 2014r. został przyjęty jednogłośnie 

Ad. 12 

Wolne wnioski na zakończenie sesji 

M. Matejczuk – poinformował, że wpłynęło pismo dyrektor Gminnej Biblioteki Publicznej W Dębowcu 

pani Gabrieli Hałgas z prośbą o zwiększenie dotacji podmiotowej z uwagi  otrzymanie 

dofinansowania projektu na doposażenie biblioteki w Ogrodzonej. Pismo zostanie przekazane 

Komisji Budżetowej.  

P. Burawa – poinformował, o pojawieniu się wyrwy w drodze na ulicy Głównej w Simoradzu, a także 

zwrócił się z prośbą o dokonanie przeglądu drzew wzdłuż drogi na Skoczów.  

 

 

Na tym zakończono XXXVII sesję Rady Gminy Dębowiec. 

Protokołował:        Obradom przewodniczył: 

Olga Stuchlik            Marian  Matejczuk 
               


